



ACA 2021 President's Volunteer Service Award

The Association of Chinese Americans (ACA) is honored to be approved as an Official Certifying Organization for the President’s Volunteer Service Award (PVSA). The PVSA is the premier volunteer awards program, encouraging citizens to live a life of service through presidential gratitude and national recognition.

ACA’s programs and services are made possible only through the dedicated hard work of countless volunteers. Thus, we would like to express heartfelt thanks for another year of volunteer support. We encourage our volunteers to apply for the President’s Volunteer Service Award. Qualifying volunteers will be honored officially at our Volunteer Appreciation Event which is TBD due to the pandemic but will happen virtually.

In order to have us apply for you, you will need to at least volunteer 25% of your total hours at ACA events. Once you have met the requirements, you will need to send your verified hours to acadetroit@acacc.org by Monday, September 27, 2021. Your hours can be verified through the means of signed community service hour logs or an e-mail from the person in charge. Once confirmed, you will receive an invitation to attend the Volunteer Appreciation Event.

ACA PVSA Awards Rules

1. Recipients must be a United States citizen or a lawfully admitted permanent resident of the United States.
2. Awards are issued for service hours served within a 12-month time period (October 1, 2020-September 27, 2021).
3. Awards are issued for volunteer service only and must be approved by ACA.

Awards and Service Hours Required for Age Groups

Age Group	Bronze	Silver	Gold
Kids (5-10)	26-49	50-74	75+
Teens (11-15)	50-74	75-99	100+

ACA Detroit Service Center
4750 Woodward Ave., Ste. 211, Detroit, MI 48201
Phone: (313) 831-1790
Fax: (313) 831-3613

Chinese Community Center
32585 Concord Drive, Madison Heights, MI 48071
Phone: (248) 585-9343
Fax: (888) 708-2739



Young Adults (16-25)	100-174	175-249	250+
Adults (26 and older)	100-249	250-499	500+
Families and Groups**	200-499	500-999	1,000+

President’s Lifetime Achievement Award: Individuals who have completed 4,000 or more hours in their lifetime.

****Two or more people, with each member contributing at least 25 hours toward the total.**

****25% of total volunteer hours must be from ACA events.**

美华协会2021总统志愿者服务奖

美华协会很荣幸被批准为总统志愿者服务奖的官方认证组织。总统志愿者服务奖是荣誉度最高的志愿者嘉奖计划，宗旨是通过总统嘉奖和国家认可鼓励公民服务社区。

通过美华协会申请总统志愿者服务奖，您需要满足至少百分之十的服务时间是在美华协会举办得活动中获得。一旦您满足所列要求，请在2021年9月27日星期一之前填写申请，并将您的义工证明发送到电子邮箱acadetroit@acacc.org。义工证明可以是社区服务组织负责人签名的证明也可以是负责人的电子邮件证明。

美华协会一旦确认您的申请，您将收到邀请函参加今年的美华协会志愿者线上感谢活动。

美华协会总统奖规则

1. 收件人必须是美国公民或合法承认的美国永久居民。
2. 奖励是在12个月的时间段内发出的服务时间才有效 (2020年10月1日至2021年9月27日)。
3. 奖励是发给志愿服务者，并且必须得到美华协会的批准。

年龄组所需的奖励和服务时间

年龄	青铜奖	银奖	金奖
----	-----	----	----

ACA Detroit Service Center
 4750 Woodward Ave., Ste. 211, Detroit, MI 48201
 Phone: (313) 831-1790
 Fax: (313) 831-3613

Chinese Community Center
 32585 Concord Drive, Madison Heights, MI 48071
 Phone: (248) 585-9343
 Fax: (888) 708-2739



Association of Chinese Americans, (ACA), Inc.

Detroit Chapter of OCA-APA Advocates

EMBRACING THE HOPES AND ASPIRATIONS OF ASIAN PACIFIC AMERICANS



小孩子 (5-10)	26-49	50-74	75+
青少年 (11-15)	50-74	75-99	100+
青少成年人 (16-25)	100-174	175-249	250+
成年人 (26 and older)	100-249	250-499	500+
家庭和团体**	200-499	500-999	1,000+

总统终身成就奖: 一生中完成4,000小时或更长时间的义工

两个或两个以上的人, 每个成员至少贡献25**个小时.

ACA Detroit Service Center
4750 Woodward Ave., Ste. 211, Detroit, MI 48201
Phone: (313) 831-1790
Fax: (313) 831-3613

Chinese Community Center
32585 Concord Drive, Madison Heights, MI 48071
Phone: (248) 585-9343
Fax: (888) 708-2739

Email: info@acadetroit.org Website: <http://www.acadetroit.org>